
Protokoll styrelsemöte Fjällhöjdens

samfällighetsförening

8 november 2023

Närvarande: Jimmy Ämtö (ordförande)
Magnus Erkstam (sekreterare)
Sören Eriksson Str̊ahle (ledamot)
Anna Thunman (suppleant)
Johanna Landgraff (suppleant)
Bernt Nodler (TK)
Max Hansen (TK)
Anne Claesson Magnusson (trädgruppen)
Roland Dolk (trädgruppen)

Anmält fr̊anvaro: Christian Arvidsson (ledamot)
Jonas Aaslund (kassör)
May Nürnberg (trädgruppen)

1 Val av justerare

Anna Thunman valdes till att justera mötesprotokollet.

2 Godkännande av föreg̊aende protokoll

Föreg̊aende protokoll godkändes och lades till handlingarna.

3 Trädgruppen

Anne och Roland fr̊an trädgruppen besökte mötet och fr̊agade om förväntningarna p̊a
trädgruppen. Träden diskuterades. Styrelsens förväntningar är att trädgruppen pratar
ihop sig och inventerar föreningens trädbest̊and samt återkommer med förslag till sty-
relsen. Syftet är att underlätta styrelsens arbete med träden. Anne kallar till möte i
trädgruppen.
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Det diskuterades ocks̊a om tallen bakom B50 st̊ar p̊a föreningens mark eller tomtmark.
Mötets bedömning var att tallen st̊ar p̊a samfällighetföreningens mark.

4 Städdagarna

Länga P önskade att föreningen skulle sätta in belysning i krypgrunden. Det diskuterades
men beslutades att lämnas utan åtgärd.

Det har även kommit in synpunkter p̊a att det är dags att m̊ala om tvättstugan.

Länga Ö har noterat n̊agon spricka i betongbjälklaget i krypgrunden. Det kan vara värt
att kontrollera om det finns fler sprickor i grunden i andra längor.

5 Träd

V̊ar grannförening Fjället har kontaktat oss ang̊aende en gran bakom länga N/O d̊a de
trodde att det var granbarksborre i den. Kommunen har besiktigad granen och konsta-
terat att det inte är granbarksborre. Lämnas utan åtgärd.

Vid svängen vid länga N/O finns en dunge träd där en björk är död. Styrelsen beslutade
att ta ner den döda björken.

Beslut: Styrelsen beslutade att ta ner död björk i dungen vid länga N/O.

Uppgift: Ta ner död björk vid länga N/O. (Jimmy)

Vid infarten till Mellansjövägen finns det ocks̊a en död björk. Styrelsen beslutade att ta
ner den.

Beslut: Styrelsen beslutade att ta ner död björk vid infarten till Mellansjövägen.

Uppgift: Kontrollera om det är möjligt att ta ner död björk vid infarten till Mel-
lansjövägen. (TK)

Styrelsen beslutade ocks̊a att ta ner en d̊alig liten björk bakom B74 samt en sälg bakom
B66 vilket ocks̊a skett.

Beslut: Styrelsen beslutade att ta ner liten björk bakom B74 samt sälg bakom B66.

Det finns ris kvar fr̊an tidigare fällda döda träd vid länga N/O. Jimmy hyr ett släp och
kör bort riset.

Uppgift: Hyr släp för att köra bort riset. (Jimmy)
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6 Addressvarning

Det g̊ar att lägga till en adressvarning p̊a hitta.se s̊a att man f̊ar en avisering om n̊agon
skriver sig p̊a ens adress. Det kostar inget och kan vara bra att göra.

7 Hyra skolan inför årsmöte och årsmötesfest

Sören har undersökt och det är inte möjligt att hyra skolans matsal, utan bara det
öppna torget utanför. Vi planerar att boka det för årsmötet som de senaste åren. Mötet
diskuterade ocks̊a att vi borde ta upp traditionen med årsmötesfest igen.

8 Se över sly och lövträd

Det har kommit in en förfr̊agan om att se över sly och n̊agra lövträd vid länga Ö.
Trädgruppen har f̊att i uppgift att kolla p̊a detta.

9 Valberedning och garagegrupp

Sören har tillsammans med Lars Brusdal försökt f̊a tag p̊a Huddinge kommun för att
diskutera möjligheter och begränsningar för byggande av nya garage. Han väntar fort-
farande p̊a återkoppling fr̊an kommunen.

Sören har även förberett en informationslapp om vikten av att hjälpa till med styrel-
searbete eller funktionär i samfälligheten. Sören mailar text för granskning till övriga
styrelsen.

Uppgift: Skicka ut text med uppmaning om att söka till styrelsen och garagegrupp för
granskning. (Sören)

10 Anläggningsbeslut

Ansökan om att ändra anläggningbeslutet har skickats in lördag 4 november. Kommunen
har ca 8 m̊anaders kötid innan de p̊abörjar handläggning av ärendet.
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11 Tillförordnad kassör

Mötet beslutade att utse Anna Thunman till tillförordnad kassör fram till årsmötet nu
när Jonas Aaslund flyttar fr̊an föreningen.

Beslut: Styrelsen beslutade att utse Anna Thunman till tillförordnad kassör fram till
årsmötet.

12 Övriga fr̊agor

12.1 Kopplingspunkter vatten

Mötet diskuterade vilka vattenledningar som tillhör samfälligheten och vilka som tillhör
respektive fastighetsägare. Enligt anläggningsbeslutet tillhör distributionsledningarna
fram till de enskilda fastigheternas inkopplingspunkter samfälligheten. Efter inkopp-
lingspunkten p̊a distributionsledningen tillhör ledningen respektive fastighetsägare.

12.2 Reline-ing av avloppsrör

Mötet diskuterade att det kunde vara värt att relina v̊ara avloppsrör d̊a de börjar bli
till åren.

13 Nästa möte

Nästa möte bokades onsdag 5 december.

Magnus Erkstam Jimmy Ämtö
Mötessekreterare Mötesordförande

Anna Thunman
Justeras
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Sammanfattning av beslut

1 Styrelsen beslutade att ta ner död björk i dungen vid länga N/O.
2 Styrelsen beslutade att ta ner död björk vid infarten till Mellansjövägen.
3 Styrelsen beslutade att ta ner liten björk bakom B74 samt sälg bakom B66.
4 Styrelsen beslutade att utse Anna Thunman till tillförordnad kassör fram till

årsmötet.

Sammanfattning av uppgifter

1 Ta ner död björk vid länga N/O. (Jimmy)
2 Kontrollera om det är möjligt att ta ner död björk vid infarten till Mel-

lansjövägen. (TK)
3 Hyr släp för att köra bort riset. (Jimmy)
4 Skicka ut text med uppmaning om att söka till styrelsen och garagegrupp för

granskning. (Sören)
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